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خبـر

روزنامه

شماره

صفحه

خبری  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهرداری صدرا، با حضور معاون فرهنگی و اجتماعی 
بنیاد شهید و امور ایثارگران غرب شیراز یکی دیگر 

از جلسات شورای نامگذاری شهر صدرا برگزار شد.
معاون  ایزدی  حبیب الله  حجت الاسالام  جلسه  این  در 
ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  اجتماعی  و  فرهنگی 
غرب شیراز با اشاره به اینکه صدرا یک شهر جدید 
است و می بایست نام های پرمحتوا، زیبا و در خورشأن 
مردم آن برای معابر آن انتخاب شود گفت: شهدای 
کشورمان سرمایه های نامحدودی هستند که نام آن ها 
برکت  و  خیر  منشأ  می تواند  زمانی  و  مکان  هر  در 
بر سردر خیابان ها و کوچه و  نام شهدا  اگر  باشد و 
فراوانی  معنوی  تأثیرات  شود  حک  شهر  میدان های 
برای مردم آن منطقه دارد و گویی آن شهید همواره 
حضورش احساس می شود و این باعث خیر و برکت 

و احساس خوب برای می شود.
شهدا  خانواده های  از  تعدادی  تا کنون  افزود:  وی 
و  نمودند  مراجعه  هستند  ساکن  صدرا  شهر  در  که 
خواستار نامگذاری یکی از معابر شهر به نام متبرک 
شهدا شده اند که خوشبختانه با برخی از آن ها موافقت 
گردید و شهرداری به زودی کار اجرایی آن را انجام 
خواهد داد و تعداد کمی از درخواست ها هم در حال 
بررسی است که آن ها هم به زودی اعلام خواهد شد.
حجت الاسالام ایزدی خاطر نشان کرد: خوشبختانه در 
صدرا برخی از بولوارها با نام هایی همچون جانبازان، 
پاسداران مزین شده که نیاز هست یک خیابان هم به 
بیشتر  شهدا  برکات  از  تا  نام گذاری گردد  شهدا  نام 

بهره مند شویم.
شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نائب  صادقی  حمیدرضا 
صدرا در این جلسه گفت: شهرداری و شورای شهر 

همواره به دنبال برطرف کردن مشکلات مردم هستند 
دریغ  آن ها  مشکلات  رفع  برای  فرصتی  هیچ  از  و 

نخواهند کرد.
دارد  اعتقاد  شهرداری  و  شهر  شورای  افزود:  وی 
شهدا  دلاورمردهای  مدیون  ما  کنونی  امنیت  که 
است که  ما  وظیفه  این  اکنون  و  است  ایثارگران  و 
حداقل نام و یاد و خاطره و دلاورمردی های شهدای 
عزیز را زنده نگهداریم و نامگذاری معابر شهر با نام 
شهدا می تواند تأثیرات فراوانی در زندگی شهروندان 
شهر صدرا  اسلامی  شورای  رئیس  نائب  باشد.  داشته 
برنامه های شهرداری صدرا  از  خاطر نشان شد: یکی 
بزرگانی همچون  نام  به  معابر شهر  برخی  نامگذاری 
دکتر ملک حسینی پدر پیوند کبد ایران است، زیرا 
وی در صدرا بزرگترین بیمارستان پیوند کشور را بنا 
نهاده و باعث شده جان بسیاری از بیماران از مرگ 

نجات یابد و باعث رونق شهر صدرا هم شده است.
 صادقی گفت: در گذشته برخی از مناطق شهر صدرا 
نام های مقدسی بر روی آن ها گذاشته شد که چندان 
از  برخی  نام  زودی  به  که  نبوده  منطقه  آن  مناسب 

مناطق تغییر خواهد داده شد.

منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون  پورعباس،  عبدالرسول 
رقابتی  فضای  »در  کرد:  اظهار  اسلامی  آزاد  دانشگاه 
امروز در حوزه آموزش عالی، کیفیت افزایی یک اصل 
دانشگاهی در  از سوی واحدها و مراکز  باید  است که 
توانمندسازی  افزایش  همچنین  و  گیرد  قرار  اولویت 
لوحه  سر  غیرشهریه ای  درآمدزایی  و  مازاد  نیروهای 
کاری مسئولان قرار گیرد. به گزارش روزنامه طلوع به 
نقل از اداره کل روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی استان 
معاون  رهایی،  علیرضا  و  پورعباس  عبدالرسول  فارس، 
محمدکاظم  همراه  به  تکمیلی  تحصیلات  و  آموزشی 
کاوه پیشقدم، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس 
مشترک  نشست  در  شرکت  از  قبل  مسئولان  دیگر  و 

معاونین آموزشی و توسعه مدیریت و منابع دانشگاه با 
مسئولان دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس، با حضور بر 
سر قبور متبرک شهدای گمنام و نثار فاتحه یاد و خاطره 
منابع  شهدا را گرامی داشتند. معاون توسعه مدیریت و 
دانشگاه آزاد  به مسئولان  اسلامی خطاب  دانشگاه آزاد 
اسلامی استان فارس گفت: »با توجه به شرایط گذشته و 
حال و رشد و بالندگی دانشگاه آزاد اسلامی، باید انقلابی 
در تصمیم گیری در تمام سطوح دانشگاه صورت گیرد 
و در این مسیر، باید از سنت ها به شرط حفظ ارزش ها و 
میراث گذشته، فاصله گرفت و با به کارگیری روش های 
الکترونیکی تمام  با زیرساخت  نوین مدیریت و همراه 
نهایی  به هدف  تا  به کار گیریم  را  توان خود  و  تلاش 
در  دانشگاه  مقدس  و  کلان  اهداف  پیشبرد  همانا،  که 
کشور است، برسیم.« پورعباس افزود: »در نگاه جدید 
در دانشگاه آزاد اسلامی باید هم افزایی به معنای واقعی 
وجود داشته باشد و در مسیر توسعه دانشگاه، بازنگری 
تمام روندهای موجود یک اصل است و باید در اولویت 
قرار گیرد تا منجر به حرکت رو به رشد و توسعه در 
دانشگاه شود و از سامانه های جدید الکترونیکی در حوزه 
دانشجویی  عمرانی،  آموزشی،  پژوهشی،  مالی،  اداری 

فرهنگی، اعضای هیئت علمی و کارکنان خبر داد.« وی 
خاطر نشان کرد: »به طور کلی دانشگاه را باید اقتصادی 
توسعه  جهت  در  تلاش  دقیق تر  عبارت  به  یا  و  کنیم 
ضروری  اقتصادی  آموزشی  دانشگاه  یک  گسترش  و 
است که در این دانشگاه اهمیت شرکت های دانش بنیان 
برابر  در جهت کسب درآمدهای غیرشهریه ای چندین 
سازنده  راهکارهای  و  نوآوری ها  ایده ها،  از  و  می شود 
استقبال می کنیم.« معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه 
آزاد اسلامی تصریح کرد: »در فضای رقابتی امروز در 
حوزه آموزش عالی، کیفیت افزایی یک اصل است که 
باید از سوی واحدها و مراکز دانشگاهی در اولویت قرار 
مازاد  نیروهای  توانمندسازی  افزایش  همچنین  و  گیرد 
مسئولان  کاری  لوحه  سر  غیرشهریه ای  درآمدزایی  و 
فراموش  باید  دانشگاه  به  جزیزه ای  نگاه  و  گیرد  قرار 
تک  برای  و  دهد  جامع  نگاه  یک  به  را  خود  جای  و 
تک مسئولان، موفقیت همه جانبه دانشگاه آزاد اسلامی 
پیشقدم  کاوه  کاظم  محمد  باشد.«  مهم  کلان  سطح  در 
آزاد  دانشگاه  از  نشست گزارش کاملی  این  ابتدای  در 
اسلامی استان فارس در حوزه های اداری مالی، دانشجویی 
و  دانش بنیان  شرکت های  عمرانی،  پژوهشی،  فرهنگی، 

مراکز رشد به سمع حاضرین رساند و اظهار کرد: »تکیه 
بر درآمدزایی غیرشهریه ای، گسترش رشته های پزشکی 
سرلوحه  را  فرهنگی  مسائل  در  خلاقیت  و  نوآوری  و 
خواستار  و  دانست  دانشگاه  مسئولان  فعالیت  و  کاری 
دانشگاه  رئیس  شد.«  مهم  این  به  مسئولان  توجه جدی 
سیاست های  بعد  »در  افزود:  فارس  استان  اسلامی  آزاد 
کلان دانشگاه، تکیه بر درآمدزایی غیر شهریه ای که در 
بیندیشیم  راهکارهایی  باید  است،  دانشگاه  اول  اولویت 
گسترش  دوم،  اولویت  و  برود  بالا  دانشگاه  درآمد  تا 
این  کنار  در  و  است  پیراپزشکی  و  پزشکی  رشته های 
با  همراه  فرهنگی  مسائل  به  دادن  اهمیت  اولویت،  دو 
نوآوری و خلاقیت و نه به روش سنتی از اهمیت خاصی 

برخوردار است.« 
شورای  جلسه  برگزاری  روابط عمومی،  گزارش  به 
تخصصی اداری مالی، برنامه ریزی و عمرانی با محوریت 
چارت  معاملات،  کمیسیون  مالی،  مسائل کلان  بررسی 
به  نیروها  انتقال  بانکی،  وام  مازاد،  نیروهای  سازمانی، 
سماء، بررسی ساختمان های نیمه تمام، بازنشستگی پیش 
از موعد، حقوق هیئت علمی و... با پرسش و پاسخ به 

کار خود پایان داد.

عاشقان حضرت  پذیرای  ایران  شلمچه کربلای  پناهی:  میلاد  گزارش و عکس/ داود کشاورز و 
اباعبدالله الحسین است که در تلاش هستند خود را به نجف اشرف و سپس به کربلای معلی برسانند.
خبرنگار اعزامی روزنامه طلوع به مرز شلمچه با مسئول موکب امامزاده سید محمد کمارج شهرستان 

کازرون گفت وگو کرد. ابراهیم ابراهیم پور گفت: موکب شهرستان کازرون از پنجم آبان ماه شروع 
به ارائه خدمات به زائران اربعین حسینی کرده است. وی افزود: این موکب امسال هم در رفت و  هم 
دربرگشت به زائران خدمات ارائه می کند که شامل صبحانه، نهار، شام و وعده غذایی بین روز است.

ابراهیم پور اضافه کرد: در این موکب نان محلی شهرستان کازرون پخت می شود که تا بیست وهشتم 
ماه جاری خدمات به زوار اربعین حسینی ادامه دارد. وی ادامه داد: همچنین بخش درمانگاهی این 

موکب فعالیت خود را برای ارائه خدمات درمانی به زائران شروع کرده است.

جلسه شورای نامگذاری صدرا با محوریت شهدا برگزار شد

معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه آزاد اسلامی در واحد شیراز؛

درآمدزایی غیرشهریه ای سر لوحه کاری مسئولان باشد

گزارش روزانه روزنامه طلوع از پیاده روی اربعین 

مدیرکل بازرسی شهرداری شیراز:

 جایزه مدیریت سلامت اداری 
به شهرداری شیراز تعلق گرفت

شیراز  شهرداری  بازرسی  مدیرکل 
گفت: جایزه سلامت اداری در زمینه 
دستگاه های  بین  موفق،  تجربه های 
سطح  شرکت کننده  خدمات رسان 
مدیریت  جایزه  جشنواره  در  کشور 
شیراز  شهرداری  به  اداری،  سلامت 

تعلق گرفت.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
اطلاع رسانی شهرداری شیراز،  پایگاه 
اینکه  بیان  با  جمشیدی  علیرضا 
شهرداری شیراز امسال برای ششمین 
سال متوالی جایزه و تندیس سلامت 
اداری را به خود اختصاص داد، عنوان 
اداری  مدیریت سلامت  جایزه  کرد: 
به عنوان یک نظام ارزیابی و به منظور 
شناسایی و معرفی سازمان های موفق 
لازم  زیرساخت های  ایجاد  حوزه  در 
سلامت  مدیریت  پیاده سازی  جهت 
اداری طراحی شده است و شهرداری 
شیراز امسال با برنامه ریزی برای بهبود 
تعریف  همچنین  و  اداری  سلامت 
موفق  آن،  بر  نظارت  سازوکارهای 
بر  »بودجه ریزی  طراحی  به دلیل  شد 
مقام  تندیس  لوح و  مبنای عملکرد« 

برتر را دریافت کند.
از  ساله  هر  جایزه  این  افزود:  وی 
توسعه  »بهره وری  شرکت  طرف 
ارزیابی  مدل  براساس  و  پایدار« 
بین المللی  مرکز  دانش  مدیریت 
دستگاه های  به  آسیایی  بهره وری 

شرکت کننده تعلق می گیرد.
دبیر ستاد ارتقای سلامت نظام اداری 
به  اشاره  با  ادامه  در  شهرداری، 
و  آیین نامه ها  قوانین،  میان  در  اینکه 
ایران  اسلامی  جمهوری  سیاست های 
پاسداشت  بحث  به  شایانی  توجه 

سلامت اداری شده است، اظهار کرد: 
تمام  بهای  محاسبه  اینکه  به  توجه  با 
محصولات  و  خدمات  فعالیت،  شده 
و  اثربخشی  صرفه جویی،  به  منجر 
مدیریت بخش  نظام  همچنین اصلاح 
مخارج  اثربخشی  افزایش  و  عمومی 
»بودجه ریزی  طراحی  با  می گردد، 
زمینه  می توان  عملکرد«  برمبنای 
پاسخگویی بیشتر در برابر استفاده از 
این  فراهم کرد که  را  منابع سازمان 
ارتقای  به  منجر  نهایت  در  موضوع 

سلامت نظام اداری می شود.
با  شیراز  بازرسی شهرداری  مدیرکل 
بیان اینکه شرکت »بهره وری توسعه 
پایدار« با در نظر گرفتن سیاست های 
کلی نظام، محورهای تصریح شده در 
زمینه سلامت اداری توسط مقام معظم 
بالادستی  قوانین  و  الزامات  رهبری، 
معیارهایی  براساس  و  حوزه  این  در 
ساختارها،  و  نظام ها  مدیریت  نظیر 
نتایج  و  سخت افزار  کارکنان، 
شرکت کننده  دستگاه های  عملکرد، 
را مورد ارزیابی قرار می دهد، گفت: 
تمام تلاش ما در مجموعه شهرداری 
طراحی  با  بتوانیم  که  است  این 
تخصیص  شیوه  بهترین  بودجه ریزی 
تحویل کالا  برای  را  بودجه ای  منابع 
یا خدمت شایان به شهروندان فراهم 

کنیم.
به  اشاره  با  انتها  در  جمشیدی 
شهرداری  نیروهای  تمامی  همکاری 
جایزه  این  کسب  زمینه ساز  که 
برای  امسال  شهرداری  گفت:  شدند، 
ششمین سال متوالی موفق شد، جایزه 
خود  به  را  اداری  سلامت  تندیس  و 

اختصاص دهد.

رییس کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک شورای شهر شیراز:
پروژه های عمرانی شیراز دارای نواقص خاص متوقف می شوند

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر شیراز، نواب قائدی در حاشیه پنجمین بازدید اعضای کمیسیون عمران، حمل و نقل 
و ترافیک شورای اسلامی شهر شیراز با بیان این مطلب که بررسی و اتمام پروژه های نیمه تمام در اولویت برنامه های کمیسیون قرار دارد گفت: از ابتدای 
شورای پنجم تاکنون بازدیدهای مستمری از پروژه های عمرانی مناطق مختلف شهرداری انجام دادیم و سعی کردیم تا اجرای پروژه های با بازدهی بیشتر را 
هرچه سریع تر به پایان برسانیم و پروژه های دارای نواقص خاص و جدی را متوقف کنیم. عضو شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به نوع و میزان پیشرفت 
با بوستان مادر خواند و اظهار کرد: از جمله  با اهمیت این منطقه را پروژه های مرتبط  افتتاح شده در منطقه پنج، یکی از پروژه های  فیزیکی پروژه های 
پروژه هایی که در این منطقه افتتاح شده اند می توان آمفی تئاتر روباز بوستان مادر به مساحت 4 هزار مترمربع، جنگل کاری به مساحت 5/5 هکتار پوشش 
گیاهی و اجرای اکوپارک بوستان مادر در فضایی به وسعت 1500 مترمربع را نام برد. وی همچنین از پروژه افتتاح شده »مازگاردن« به عنوان بزرگ ترین 

پروژه مازگاردن در جنوب کشور نام برد.


